
 
 

 
 

Zápisnica z rokovania Rady APUMS v SR 
 
 
Termín:  12.5.2016  
Miesto:  hotel Termál /Vyhne/ 
 
Prítomní:  

 Ágh Peter, Mináriková Gabriela, Bobrík Anton, Šandala Vladimír, Krčmárik Vladimír, 
Pešková Jana, Bednárová Jela, Pagáč Jaroslav, Hyžáková Zdena, Gieciová 
Alexandra - členovia rady 

 Vereš Miroslav – výkonný predseda APUMS, 
 Bartošová Denisa - predsedníčka KK 

Neprítomní:  

 Fiamová Mariána, Bartko Ondrej a  Mališová Eva – hospodarka 

Program: 

1) Otvorenie, 

2) Členská základňa 

3) Odborný seminár – organizačné a odborné zabezpečenie, 

4) Informatívna správa o medzinárodnej konferencii ICMA - jún 2016 /Praha/, 

5) Projekt MV SR „Audit a zefektívňovanie vybraných organizácii verejnej správy 
realizované za účelom reformy verejnej správy „ – nové informácie a zmeny, 

6) Rôzne  
 
 
K bodu 1.  
 
Prezident privítal členov a ospravedlnil svoju neúčasť na plánovaný termín začiatku 
rokovania rady. Nakoľko hlavným bodom rokovania boli informácie o projekte MV SR 
požiadal výkonného predsedu o neskorší termín rokovania. Vyjadril presvedčenie, že rada 
zvládne prerokovať všetky navrhnuté body programu.  
 
K bodu 2   
 
Výkonný predseda informoval členov rady o vývoji a stave členskej základne a o zmenách, 
ktoré nastali po rokovaní snemu v tejto oblasti. Upozornil, že nám stále chýba v porovnaní 
s minulým rokom 9 členov a má to dopad aj do príjmovej časti rozpočtu. 
 
 
 



K bodu 3 
 
Výkonný predseda informoval o práve prebiehajúcom odbornom seminári z hľadiska 
organizačného zabezpečenia, financovania a účasti. Pripomenul, že aj napriek tomu, že sme 
do odborného programu zaradili dvoch lektorov a snemom vytipované odborné témy, 
prihlasovanie na seminár a zasielanie návratiek bolo na poslednú chvíľu. Potešujúce je, že 
sa nakoniec podarilo naplniť celú objednanú kapacitu a na seminár potvrdilo účasť celkom 
59 osôb. 
 
 
K bodu 4 
 
Prezident informoval radu o pripravovanej medzinárodnej konferencii ICMA, ktorá sa 
uskutoční v Prahe v dňoch 15.-22.6.2016. Summit bude zameraný najmä na výmenu 
dobrých praxí a podľa predbežného záujmu očakávame asi 50 účastníkov z rôznych 
asociácii z celého sveta. Súčasťou summitu bude aj rokovanie predsedníctva ICMA a po 
skončení oficiálnej časti v Prahe bude pre účastníkov pripravený ďalší odborný program 
v samosprávach mimo Prahy. Na konkrétnom mieste sa ešte pracuje. Je možné, že časť 
účastníkov zavíta aj na Slovensko. Prezident vyzval prítomných členov, aby sa summitu 
aktívne zúčastnili. Informáciu o summite a možnosti zúčastniť sa dostali aj všetci účastníci 
odborného seminára. 
 
 
K bodu 5 
 
Prezident informoval radu o rokovaniach, ktoré prebehli aj za účasti výkonného predsedu na 
MV SR ohľadne projektu „Audit a zefektívňovanie vybraných organizácii verejnej správy 
realizované za účelom reformy verejnej správy“. Projekt je na dobrej ceste k jeho úspešnému 
spusteniu. Najskôr však ako informoval aj všetkých účastníkov bolo potrebné uzavrieť výber 
samospráv, ktoré budú súčasťou pilotného projektu. Aj preto bolo potrebné, aby rada bola 
posunutá a mali sme spätnú väzbu o záujme zo strany zúčastnených samospráv. Keďže 
niektoré samosprávy boli už vopred určené z úrovne MV SR, teraz po prejavení záujmu 
ostatných máme spolu 15 samospráv.  
 
Výkonný predseda informoval, že v polovici apríla po konzultáciách s riadiacim výborom 
nastali v projekte ďalšie zmeny, ktoré si vyžiadali jeho obsahovú zmenu. Tá sa týkala počtu 
samospráv vyjadrený taxatívne číslom 10. S nimi žiadateľ uzavrie nie zmluvu o spolupráci, 
ale Memorandum o spolupráci. Ďalšou zmenou bolo vylúčenie možnosti vytvorenia platformy 
na zdieľanie dobrých praxí. Upravil sa aj výstup, podľa ktorého má 10 samospráv 
implementovať do svojej činnosti akčné plány a 3 z týchto samospráv budú pripravené na 
podanie žiadosti o Národnú cenu SR za kvalitu.  
Po tejto navrhovanej zmene sa uskutočnilo 6.5.2016 ďalšie stretnutie na MV SR za účasti 
prezidenta a výkonného predsedu. Na ňom boli dohodnuté ďalšie zmeny. Tá 
najpodstatnejšia sa týkala počtu zapojených samospráv do projektu. Nový projekt počíta s 15 
samosprávami a s vytvorením samostatnej podstránky APUMS, kde budú sprístupnené 
dobré praxe a pripravené metodické materiály, ako aj jednoduché on-line nástroje pre 
prieskumy.  
Výkonný predseda prečítal zoznam samospráv, ktoré prejavili záujem vrátane tých, ktoré boli 
nominované z úrovne MV SR. Dodal, že ako bolo prezidentom dnes oznámené, potrebujeme 
od každej jednej z predmetných samospráv písomný súhlas v ktorom vyjadria záujem 
vedenia o pilotný projekt. Termín na zaslanie tohto súhlasu je najneskôr do 20.5.2016. Na 
ďalší týždeň najneskôr do stredy 25.5.2016 musí byť schválený zoznam doručený na MV 
SR. Prezident požiadal všetkých, aby tak urobili čo najskôr a aby mohol výkonný predseda 
pripraviť oficiálny výstup za APÚMS SR a doručiť ho na MV SR. Členovia rady sa následne 
zaujímali o spôsob financovania o ktorom prezident hovoril účastníkom na seminári. Potvrdil, 



že určený prednosta alebo projektový manažér by mali za túto aktivitu dostávať riadnu 
mesačnú odmenu. Rada zoznam samospráv zaradených do projektu schválila a žiada, aby 
o ďalšom vývoji v projekte dostávala priebežné informácie.  
 
K bodu 6 
Nakoľko v bode rôzne nebol žiadny námet na rokovanie, prezident poďakoval prítomným za 
trpezlivosť a aktívny prístup a zaželal im ešte príjemný večer. 
 
 
UZNESENIA RADY APUMS SR: 
 
 
Rada APUMS SR schvaľuje: 

a) partnerstvo v predmetnom projekte a aktívne zapojenie samospráv do pilotného 

projektu, ktoré sú aktívnymi členmi APÚMS SR, 

b) zoznam 15 miest a obcí vybraných za APÚMS SR do pilotnej časti projektu. 

 
Rada berie na vedomie: 

 
a) informatívnu správu o aktuálnom stave členskej základne APUMS SR, 
b) informatívnu správu o organizačnom a odbornom zabezpečení odborného 

seminára, 
c) informatívnu správu o summite ICMA v Prahe, 
d) informatívnu správu o cieľoch, zameraní, obsahu a financovaní projektu MV SR 

„Audit a zefektívňovanie vybraných organizácií verejnej správy realizované 

za účelom reformy verejnej správy“ 

e) najbližšie zasadnutie rady bude 10.8.2016 v Modre – Harmónii, 

 
Rada ukladá: 
 

a) výkonnému predsedovi zabezpečiť súčinnosť s MV SR a dotiahnuť všetky 
administratívne záležitosti v stanovenom termíne a v súlade s týmto uznesením,  

 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Miroslav Vereš 
      výkonný predseda 

 


